



1Libya is pleased to present an opportunity for budding media professionals to participate in a 4-day training program on **Conflict-Sensitive Reporting** delivered by an International Media Consultant with support from local trainers.

Are you a media professional working in Libya?

Are you interested in exploring how media can fuel or reduce conflict?

Would you like to network with Libyan journalists and apply for a reporting fellowship?

If so, this is an excellent opportunity for you to gain new skills and learn fundamental principles of journalism that can help actively promote dialogue, human rights, and peace in Libya. Participants will gain a deeper understanding of conflict, how it develops and evolves, and ways to professionally gather and share information in a way that does not fuel conflict. Additionally, participants will receive personal-security training and discuss operational challenges to reporting in Libya.

1Libya is currently recruiting media professionals to participate in this training program, after which participants will be invited to have the opportunity to apply for journalism fellowships. Media professionals from a variety of backgrounds -- newspapers, blogs, radio, television -- are encouraged to contact 1Libya and express their interest.

Media professionals and journalists interested in participating and improving their professional skills should fill out the **application form and send a CV. Please send all of the requirements along with a sample of your work to Press@1libya.org and please include "CSJ" in the subject line. Download application: www.filedropper.com/1libyacsjapplicationar**

Project: With support from IREX, 1Libya is implementing a 12 month program aimed at building the capacity of media professionals by conducting a series of training programs that will help build the capacity of journalists while meeting the challenges that media professionals face in communities and countries stricken by conflict. Libyan journalists will gain skills on conflict-sensitive reporting and produce content that reflects these skills. 4-day workshop will take place in Tripoli, Libya. Expenses will be covered

Applicants from outside Tripoli are strongly encouraged to apply.

Deadline for Application Submission: October 12, 2013

Workshop dates: November 2 -5, 2013

يسر منظمة ليبيا1 الإعلان عن فرصة للاعلاميين المبتدئين للمشاركة في برنامج تدريبي مدته 4 ايام حول كتابة التقارير في مناطق النزاع الحساسة و ذلك باشراف خبيرة اعلام دولية و بدعم من مدربين محليين.

هل انت اعلامي و تعمل في ليبيا؟

هل لديك الرغبة في معرفة كيف يقوم الاعلام بافتعال او تخفيف النزاع؟

هل ترغب في التواصل مع صحفيين ليبيايين و التقدم لمنحة لكتابة التقارير؟

لو نعم اذا هذه فرصة ممتازة لك لتكتسب مهارات جديدة و تتعلم مبادئ و اساسيات الصحافة و التي ستساعدك في تعزيز الحوار, حقوق الانسان, السلام في ليبيا. المشاركون سيكتسبون فهم اعمق للنزاع, كيف ينشأ و ينمو, و كذلك الطرق لجمع و نشر المعلومات باحترافية و بطريقة لا تفتعل الصراع. اضافة على ذلك, المشاركون سيتلقون تدريب حول السلامة الشخصية و سيناقشون التحديات العملية لكتابة التقارير في ليبيا.

منظمة ليبيا 1 في الوقت الحالي تستقبل اعلاميين للمشاركة في هذا البرنامج التدريبي, بعد ذلك ستتاح الفرصة للمشاركين للتقدم للحصول على منحة. الاعلاميين من خلفيات متنوعة .. صحف, مدونات, راديو, التلفزيون مشجعين للتواصل مع منظمة ليبيا1 و الافصح عن رغبتهم. على الاعلاميين و الصحفيين الراغبين في المشاركة و التطوير من مهاراتهم **تعينه نموذج المشاركة و ارسال سيرهم الذاتية.** الرجاء ارسال المستندات المطلوبة مرفقة بعينة من اعمالهم على البريد الالكتروني

Press@1libya.org

الرجاء كتابة CSJ في خانة العنوان.

المشروع بدعم من منظمة ايركس, منظمة ليبيا1 ستنفذ برنامج من 12 شهرا يهدف لبناء قدرات الاعلاميين و ذلك بتسخير مجموعة من البرامج التدريبية التي ستساعد في بناء قدرات الصحافيين بتسليط الضوء على التحديات التي تواجه الاعلاميين في البلدان و المجتمعات المصاحبة لصراع . الصحافيين الليبيين سيكتسبون مهارات كتابة التقارير في مناطق النزاع الحساسة و اخراج محتوى يعكس هذه المهارات.

ورش عمل مدتها اربعة ايام ستقام في مدن مختلفة حول ليبيا, سيتم تغطيه كافة تكاليف المشاركين من خارج طرابلس و نشجع بشكل خاص مناطق الجنوب علي المشاركة

آخر موعد للتقديم هو: 13 أكتوبر

وستقام ورشه العمل من 2 إلي 5 نوفمبر (علما أنها دوره مخصصه للقاطنين خارج طرابلس)

نزل استمارة التسجيل من هنا www.filedropper.com/1libyacsjapplicationar